

Anbei finden Sie eine Unternehmensnachricht von Beyond Capital Partners in deutscher Sprache.
Please find further down a corporate news of Beyond Capital Partners in English language.



**Beyond Capital Partners erhält den CFI.co Award in der Kategorie
„Innovator in Succession Solutions & Expansion Capital Germany 2025“**

Dezember 2025, Frankfurt am Main – Zum zweiten Mal in Folge wurde Beyond Capital Partners mit dem internationalen CFI.co Award in der Kategorie „Innovator in Succession Solutions & Expansion Capital Germany 2025“ ausgezeichnet.

Die Jury würdigt Beyond Capital Partners für die strategische Unterstützung von mittelständischen Unternehmen durch Nachfolge- und Wachstumsphasen mit zielgerichtetem Fokus, operativer Effizienz, weitsichtiger Unternehmensführung und messbaren Ergebnissen – sowie für verantwortungsvolles Unternehmertum und philanthropisches Handeln.

Die CFI.co Awards sind renommierte Auszeichnungen, die jährlich von Capital Finance International verliehen werden, um herausragende Einzelpersonen und Organisationen zu ehren, die einen bedeutenden Beitrag zum wirtschaftlichen Wachstum von Nationen leisten und echten Mehrwert für ihre Stakeholder schaffen. Ziel der Awards ist es, andere zu inspirieren, Best Practices aufzuzeigen und kontinuierliche Leistungsverbesserungen bei den ausgezeichneten Organisationen zu fördern.

Über Beyond Capital Partners: Beyond Capital Partners ist eine Beteiligungsgesellschaft und erwirbt über die von ihr beratenen Fonds Mehrheiten an profitablen mittelständischen Unternehmen aus der DACH-Region mit dem Fokus auf die Asset-Light Bereiche Dienstleistung, IT, Software, Healthcare, Lifestyle & Entertainment. Als SFDR8+ Fund und mit einem besonderen Fokus auf ESG legt Beyond Capital Partners darüber hinaus besonders Wert auf nachhaltige Unternehmen. <https://beyondcapital-partners.com>



Beyond Capital Partners has been recognized with the CFI.co Award in the category
“Innovator in Succession Solutions & Expansion Capital Germany 2025”

December 2025, Frankfurt am Main – For the second year in a row, Beyond Capital Partners was honored with the international CFI.co Award in the category “Innovator in Succession Solutions & Expansion Capital Germany 2025”.

The judging panel says that Beyond Capital Partners earns this distinction for its disciplined ability to guide mid-sized companies through succession and growth inflection points with strategic clarity, operational rigour, thoughtful stewardship, and measurable performance and for our commitment to responsible entrepreneurship and philanthropic engagement.

The CFI.co Awards are prestigious accolades given annually by Capital Finance International to recognize outstanding individuals and organizations that significantly contribute to the economic growth of nations and provide real value to their stakeholders. The awards aim to inspire others by showcasing best practices and encouraging continuing improvement in the performance of recognized entities.

About Beyond Capital Partners: Beyond Capital Partners is an investment company advising its funds on the acquisition of majority shareholdings in profitable Mittelstand companies in the DACH region with a focus on asset-light business models in the areas of B2B services, IT services, software, healthcare & well-being, lifestyle and entertainment. As a SFDR8+ fund and with a special focus on ESG, Beyond Capital Partners also attaches particular importance to sustainable companies.
<https://beyondcapital-partners.com/en/home>

